
Lijst van conclusies en toezeggingen 
commissie Ruimte

18 oktober 2018

AANWEZIG: dhr. O.F. Lommerse (HBB),), mw. L.F. Jagtenberg (HBB), Dhr. E.J. de Valk (HBB), mw. A.M.C.E. Stam (VVD), 
dhr. M.B.H.J. Radix (VVD), mw. Y.E.G.M.M. Schul (D66), Dhr. B. Verrips (GL), dhr. O.J. Boeder (CDA), mw. R.N. Pameijer (PvdA), 
mw. A.C. Nienhuis (burgemeester), mw. A.P. van der Have (wethouder), dhr. J.F. Struijf (wethouder), mw. N.F. Mulder (wethouder) en 
dhr. A.W.M. Schumacher (Directeur). 

AFGEMELD: dhr. K.R. Kremer (HBB

VOORZITTER: dhr. S.M. Nieuwland
COMMISSIEGRIFFIER: mw. W.J. Vrolijk-Gevaert
 

1 Vaststellen agenda commissie Ruimte 18 oktober 2018

Dhr. Kremer (HBB) wordt vervangen door dhr. Lommerse.

De voorzitter stelt voor de agenda als volgt te wijzigen: eerst de behandeling van de agendapunten 
2, 3, 4, 6, 8 en vervolgens de overgebleven punten volgordelijk te behandelen.

Conclusie voorzitter: de commissie gaat akkoord met het voorstel. De agenda wordt aldus 
vastgesteld. 

2 Spreekrecht burgers

Er hebben zich 9 insprekers gemeld:

Bij agenda punt 6: Vervolg principeverzoek masterplan Berkenrode, Herenweg 131
1. Dhr. W. Holthuizen
2. Dhr. E.S. Buining
3. Dhr. D.H. Vonk 
4. Dhr. D. Cluistra
5. Dhr. H. Limper
6. Dhr. Van Eeghen
7. Mw. S. Moons
8. Dhr. R. Prosée

 
Bij agendapunt 8: Update fietspad Vogelpark

9. Dhr. W. van der Meer

3 Presentatie Huis te Manpad 

Dhr. drs. H. Krantz geeft namens het bestuur van Huis te Manpad een presentatie over de kap en 
herplant van linden bij Huis te Manpad.



4 Procesvoorstel mogelijke ontwikkeling Havenkwartier (A-stuk)

Conclusie voorzitter: Op verzoek van D66 een bespreekpunt voor de raadsvergadering van 
1 november 2018

6 Vervolg principeverzoek masterplan Berkenrode, Herenweg 131 (B-stuk)

Toezeggingen: 
 Dhr. Van Eeghen stuurt de jaarrekening van Berkenrode naar de commissie.
 Het college stuurt de commissie het gespreksverslag van de gemeente met de Provincie toe.

Conclusie voorzitter: de commissie kan zich niet vinden in het principeverzoek voor 
medewerking aan het masterplan voor de buitenplaats Berkerode . De commissie noemt het 
plan onvoldragen en stuurt het terug voor een heroverweging.

8 Update fietspad Vogelpark 

Het college zoekt uit op welke basis het college en de commissie destijds de zienswijze hebben 
gegeven en heeft hiertoe het stedenbouwkundig plan van eisen in Haarlem opgevraagd. 

Conclusie voorzitter: voldoende besproken. De commissie is niet tegen de aanleg van een 
fietspad, maar wenst wel een uitvoering die het beste is voor Heemstede.

Toezegging college (wethouder Mulder): 
Het college neemt contact op met de Provincie over de aanleg van het fietspad. Het college zoekt uit 
of de aanleg van het fietspad te stoppen en/of in Heemstede te verplaatsen is. Het college zoekt uit 
of het feitenrelaas juist en compleet is..

5 Wijziging Bouwverordening Heemstede (A-stuk)

Conclusie voorzitter: hamerpunt voor de raadsvergadering van 1 november 2018.

7 Cruquiusweg aanpassing komgrens

De commissie wacht de uitkomst van de bezwarencommissie af.

Conclusie voorzitter: voldoende besproken. Het punt komt in november weer aan de orde via 
de actiepuntenlijst.

9 Overzicht bouwprojecten

Mw. Schul heeft n.a.v. een bericht van een inwoner een vraag over de verkeersafwikkeling bij de 
Havendreef.

Toezegging: het college stuurt een kopie van de brief over de verkeersafwikkeling Havendreef naar 
de commissie.

Conclusie: voldoende besproken.



10 Actiepuntenlijst

De actiepuntenlijst wordt conform het afhandelingsvoorstel afgehandeld met uitzondering van 
actiepunten AP 18-32 en P 18-34. Deze punten blijven staan.

11 Wat verder ter tafel komt

Dhr. Radix, dhr. De Valk, dhr. Verrips en Mw. Schul hebben vragen over de oversteekplaats bij de 
Dekamarkt, de voorrangssituatie, bebording en andere verkeersissues op de Binnenweg. 
Het college geeft aan dat een evaluatie van de Binnenweg (winkelvisie) medio 2019 kan worden 
opgepakt.

Toezegging: het college zet voor de vergadering van december de door de commissie genoemde 
suggesties, inclusief de implicaties, op een rijtje (wethouder Mulder).

Dhr. Boeder vraagt of het kinderdagverblijf als een uitgebreide procedure (incl. verklaring van geen 
bedenkingen) in plaats van met een reguliere procedure kan worden behandeld. 

Toezegging: het college komt met een antwoord op de vraag of het kinderdagverblijf met de 
uitgebreide procedure behandeld kan worden (wethouder Van der Have).

Wethouder Van der Have meldt dat de Amstelbrug is hersteld.

Wethouder Mulder meldt dat er naar aanleiding van recente ongevallen (Lanckhorstlaan) een nieuwe 
rapportage verkeersveiligheid wordt opgesteld.

Toezegging: wethouder Mulder stuurt de commissie een nieuwe rapportage verkeersveiligheid toe.

De voorzitter vraagt of de commissie in wenst te gaan op de uitnodiging van de historische 
vereniging Heemstede – Bennebroek.

12 Sluiting

De voorzitter sluit de vergadering om 23u42.


